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در گفتگوي چالشي و انتقادي با مهندس حسين طوسي عنوان شد
پاسخ به انتقادها و ابهام ها از صنايع توليد پروفيل يوپي وي سي 

اشـاره: اين دومين گفتگوي نشـريه پنجره ايرانيان با مهندس حسـين طوسـي، رييس انجمن صنايع توليد پروفيل يو پي وي سي 
ايران اسـت. سـال گذشـته هم انتقادها و مطالبات از انجمن زياد بود و امسـال بيشتر و شـديدتر، به ويژه اينكه برخي از فعالان 
صنعت در وپنجره يوپي وي سـي ايران مي گويند: اين نهاد صنفي، هنوز نتوانسـته است انتظارات را برآورده سازد. مطالباتي كه به 
ويژه در يك سـال اخير به واسـطه افزايش نرخ ارز و دسـت اندازهاي ايجادشده در دسترسي توليدكنندگان پروفيل به مواداوليه، 
رنگ انتقاد هم به خود گرفت. با رييس انجمن صنايع توليد پروفيل يوپي وي سـي يك روز قبل از برگزاري نشسـت اعضا در ماه 
گذشـته گفتگو كرديم – كه هنوز خبر ارزان تر شـدن پودر پي وي سـي قطعي نشـده بود - و از او قول گرفتيم كه اين بار گفتگوي 
تنها نشـريه مرجع صنعت دروپنجره يوپي وي سـي ايران به او و ديگر اعضاي انجمن به سـال ديگر نكشد و البته او وعده داد كه 
از ايـن پـس جزييـات تصميم گيري ها و اقدامات انجمن را با ما در ميان بگذارد. اين گفتگو البته رنگ و بوي انتقادي داشـت؛ چه 
اينكه از اول هم تصميم نداشـتيم، مبناي گفتگو را بر مدارا و تعارف بگذاريم. مهندس طوسـي البته نه تنها در پاسـخ به انتقادها 
روي ترش نكرد كه صريح جواب داد و بي پرده خيلي از ابهام ها را توضيح داد. بديهي است انتشار اين ديدگاه ها و نقطه نظرات به 
معناي موضع رسمي نشريه پنجره ايرانيان قلمداد نمي شود و اين پنجره هميشه براي طرح نقدها و شنيدن نظرات ساير فعالان 
صنعت باز است و تلاش خواهيم كرد در شماره هاي آينده به سراغ تك تك، اعضاي هيات مديره انجمن هم برويم و دامنه گفتگو 
را به سـاير اعضا هم بكشـانيم. فعلا پاسخ صريح و بي پرده رييس انجمن نوپاي صنايع توليد پروفيل يو پي وي سي را به انتقادها 

و ابهام ها بخوانيد. 
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 مواداوليه براي توليد پروفيل يوپي وي سي رو به افزايش نهاده و 
به طور طبيعي هزينه توليد در و پنجره يوپي وي سي افزايش يافته 
اسـت، نوسان نرخ ارز و دسترسـي به آن هم مزيد برعلت شده و 
بسـياري از فعالان اين صنعـت را با گرفتاري هـاي زيادي مواجه 
كرده اسـت. به همين دليـل مطالبات و انتقادهـا از انجمن زيادتر 
شـده است. انجمن در يك سال گذشته چه تحولاتي داشته و چه 
اقدام هايـي را انجـام داده كه به نيازهـا و مطالبات اعضا و به طور 

طبيعي ساير ذي نفعان پاسخ دهد؟
ــكلاتي كه در مملكت ما وجود دارد، نبود تشكل صنفي  بارها گفته ام يكي از مش
ــت، هرچند اين را مي دانيم كه در تمام دنيا و در كشورهاي در  قوي و كارآمد اس
حال توسعه و توسعه يافته بزرگترين نقش را در توسعه پايدار تشكل ها و نهادهاي 
ــرايط بحراني و اضطراري مي شود و منافع يك صنف  صنفي دارند. وقتي هم ش
ــكل هاي صنفي هستند كه  يا صنعتي به خطر مي افتد، بازهم اين انجمن ها و تش
ــوند تا براي رفع شرايط دشوار و  ــازان وارد مشورت مي ش با دولت ها و تصميم س
ــكل مواجه  ــزي و تصميم گيري كنند. اما در ايران ما با دو مش ــا برنامه ري تنگناه
هستيم. يكي ضعف تشكل ها و نهادهاي صنفي است و اتفاقا تشكل ما در طول 
ــياري از جاها تأثير گذار بوده و به  ــيار خوب كار كرده و در بس ــه سال بس اين س
ــكل صنفي معتبر به رسميت شناخته مي شود .  اما مشكل اصلي و  عنوان يك تش
ــورهاي ما، تشكل ها هم جايگاه خودش را پيدا  ــت اصولا در كش جدي تر اين اس

نكرده  است؟

 چرا؟
اگر بخواهيم ريشه اي صحبت كنيم، به رويكرد تصدي گري دولت ها بر مي گردد، 
ــه در قوانين مربوط  ــر را بزند، در حالي ك ــرد، دولت بايد حرف آخ ــن رويك در اي
ــتمر  ــعه و قوانين ديگر اقتصادي نظير قانون مس ــه برنامه چهارم و پنجم توس ب
ــي به  ــت هاي اصل 44 قانون اساس ــب و كار و قانون سياس و بهبود فضاي كس
ــده است. اين تشكل ها  ــكل هاي صنفي تأكيد ش صراحت بر نقش و جايگاه تش
ــالم مي شوند  ــاماندهي مي كنند و مانع رقابت ناس ــتند كه بازار را تنظيم و س هس
ــكل گرايي و نهادهاي صنفي  و... اما صادقانه مي گويم وقتي مديريت دولتي، تش
ــل قبول ندارد و در غالب تصميم گيري ها، خودرأي تصميم مي گيرد، به  را در عم
تشكل ها بها نمي دهد و آنها از مزاحم خود مي داند، حاضر به مشورت هم نيست 
و حتي در اطلاع رساني به تشكل ها هم مقاومت انجام مي شود، طبيعي است كه 
ــكلات اقتصادي  ــود، بلكه مش نه تنها كارايي اين نهادهاي صنفي تضعيف مي ش
ــال اخير و  ــما ببينيد تمامي قوانين اقتصادي چندس ــود. ش گريبان گير همه مي ش
سياست هاي اصل 44 قانون اساسي برخصوصي سازي و آزادسازي اقتصاد تأكيد 
دارند و مي گويد بايد دولت كوچك تر و چابك تر شود، در حالي كه درست عكس 
ــتر و در عمل بخش  ــى بيش ــاق افتاده، دولت همپنان حجيم تر، بروكراس آن اتف

خصوصي در انزوا قرار گرفته است. 

 يعني قايل به اين هستيد كه ريشه بسياري از مشكلات ناشي از 
تصميم گيري هاي متعدد دستگاه هاي اجرايي است و نه تحريم ها؟

ــت و خودتحريمي ها كه سخت تر و شديد تر هم  ــاله اس ببينيد. تحريم ها يك مس
ــير توسعه را ناهموارتر و  ــئله ديگري است كه حركت اقتصاد در مس هست، مس
سخت تر از گذشته كرده است. بخش خصوصي ايران 30 سال است با تنگناها و 
ــده و راه مقابله با تحريم ها را هم بلد شده اما وقتي  تحريم هاي خارجي مواجه ش
ــود، ديگر نبايد با برخي تصميم گيري ها  ــار تحريم ها روز به روز بيشتر مي ش فش
ــد،  ــهيل باش بخش خصوصي را تنبيه كنيم. ما مي گوييم در برابر تحريم بايد تس
دربرابر مشكل آفريني خارجي ها بايد شاهد گشاده رويي داخلي ها باشيم نه اينكه 

بر عكس آن. 

 نوسان نرخ ارز و بي ثباتي هاي مدنظر شما چه تأثيري بر فضاي 

كسب و كار داشته است؟
هر فعاليت اقتصادي به ويژه توليد هميشه يك محيط آرام  و با ثبات را مي طلبد و 
هميشه شوك  ها و نوسانات و تلاطم بازار، به فعاليت  هاي اقتصادي آسيب مي زند 
ــت. مثلا در مسئله ارز، بخش خصوصي  ــيب ها جبران ناپذير اس كه برخي اين آس
هميشه بر اين باور است كه ارز بايد تك نرخي باشد و مديريت شود و نرخ ارز بايد 
ــب نرخ تورم افزايش يابد و به صورتي باشد كه ارز در اختيار توليد كننده  به تناس
ــه معادله ها را به  ــا اتفاقات ماه هاي اخير هم ــه ارز دارد، قرار گيرد. ام ــه نياز ب ك
ــته و بدون مشاوره با بخش  ــت درهاي بس هم زد و اين نتيجه تصميم گيري پش
ــت. بگذاريد به صنف خودمان اشاره كنم. در همين انجمن صنايع  خصوصي اس
ــه و تحصيل كرده و متخصص  ــي، ده ها مدير با تجرب ــد پروفيل يوپي وي س تولي
ــوألم اين است كه آيا اين ها بهتر مسائل خودشان را مي فهمند و  حضور دارند. س
ــت چرا با آنها در مورد صنعت خودشان مشورت نمى شود و  پشت  اگر اينطور اس

در هاى بسته، براي اين صنف تصميم گيري مي كنند؟

 انجمن براي دسترسـي آسـان تر اعضا و ديگر توليدكنندگان به 
مواداوليه چه كار مشخصي انجام داده است؟

از زماني كه آقاي محرابيان وزير صنايع و معادن بود، به عنوان انجمن مي دانستيم 
ــود، نامه نگاري كرديم و جلسه تشكيل  ــديد مي ش بحران مواداوليه به تدريج تش
ــان  آمدند قوانين و مقرراتي  ــم تا فكري به حال تأمين مواد اوليه كنند . آقاي دادي
ــت. اما  ــرانجام گفتند بورس كالا مبناي تعيين قيمت اس را مدام تغيير دادند و س
ــتيم خريد كنيم، به  ــد؟ ما توليد كننده  ها از بورس كالا ديگر نتوانس نتيجه چه ش
قدري دست و پايمان را بستند و همين تشكيلات وزارت صنايع مقررات براي ما 
گذاشتند كه روز به روز دسترسي به مواداوليه سخت تر شد. هرچه گفتيم جلو اين 
ــياه را بگيريم. درحالي كه جلوي  كار را بگيريد؛ گفتند: مي خواهيم جلوي بازار س
ــود با اين كارها گرفت؛ به آقايان گفتيم: اين راهش نيست،  ــياه را نمي ش بازار س
ــت و شما  ــاري و جاري اس اقتصاد يك فرمول و قوانيني دارد كه در همه دنيا س
بايد از اين قوانين تبعيت كنيد، ولي آقايان مي خواهند يك اقتصاد و فرمول ديگر 
را اختراع كنند و اين بود كه در اين حوزه به عنوان كارآموزي و و كسب تجربه،  
ــي نوپا را زمين گير كردند. حرف ما اين است كه بورس محل  صنعت يوپي وي س
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رانت و فساد شده است. اين را بارها گفتيم كه بورسي كه ما داريم با بورس همه 
ــياه. چرا كه بخش خصوصي نقدينگي  ــده به بازار س دنيا فرق مي كند و تبديل ش
ــد و مواداوليه را يك يا دوماه  ــه نمي تواند پولي در بورس بخوابان ــدارد، در نتيج ن
ــود نقدينگي مواجه  ــي و صنعت ما با كمب ــدارى كنند. بخش خصوص ديگرخري
ــكل اش كمبود نقدينگي است و بايد شرايطي باشد تا مواد  ــده و بزرگترين مش ش
اوليه اش را روزمره تأمين كنند تا توليد نخوابد. بازهم تأكيد مي كنم اين بورس با 
اين مقررات، شده محل رانت و عده خاصى از آن سود مي برند. بنابراين شما هر 
چه در بورس عرضه مي كنيد، صاف مي رود در دست واسطه و مقررات و قوانيني 
ــت، اين وضعيت را پيش آورده است و مواداوليه اي كه  كه در بورس حكم فرماس
بايد به خط توليد پروفيل يوپي وي سي وارد شود، به انبارها مي رود و از صبح فردا، 
ــي 100درصد قيمت بالاتر از بازار آزاد مواد اوليه را  ــا بايد با 40 يا 50 و يا گاه م

بخريم. اين وضعيتي است كه در يكي دوماه گذشته تجربه كرديم. 

 به چه نتيجه اي رسيديد؟
ــتي پتروشيمي  و تمام تشكل  هاي پليمر  در حال حاضر با فعالان صنايع پايين دس
و پلاستيك صحبت كرديم تا براي رفع مشكل مواداوليه اقدامي صورت گيرد و 
قرار است يك انجمن سراسري پلاستيك تشكيل شود تا مطالبات را در سطحي 
ــيع تر پيگيري كنيم. شما مي دانيد كه  وزارت نفت و شركت نفت مواداوليه را  وس
ــيمي ها  مي گذارد و آنها را  ــول رقابت آزاد  و بورس در اختيار پتروش ــارج از اص خ
ــيمي ها هستند كه حاضر نيستند به راحتي با صنايع  تغذيه مي كند، اما اين پتروش
ــته به اين صنعت كنار بيايند و خيلي راحت  ــتي و صنايع جانبي و وابس پايين دس
مواداوليه پتروشيمي را به صورت عمده در بورس كالا عرضه مي كنند. دست كم 
ــت، بارها گفتيم حداقل  ــال توليد و حمايت از كار و سرمايه ايراني اس ــال س امس
ــي  ــال، ما فقط بتوانيم به مواداوليه توليد داخل دسترس كاري كنيد كه در اين س
ــتيم، از بالاترين مقام وزارت گرفته تا مقامات اجرايي،  پيدا كنيم، صدها نامه نوش
با تك تك آنها ملاقات داشتيم، جلسه گذاشيم، بازهم نامه   نوشتيم كه ما در اين 
ــورس نمي توانيم مواداوليه خود را تهيه كنيم، يا مواد اوليه مورد نياز اعضاى ما  ب
خارج از بورس در اختيارمان قرار گيرد و يا قوانين به گونه اي باشد كه بازار سياه 
ــت كه اولويت در بازار مواداوليه با صنايع داخلي  ــكل نگيرد. حرف ما اين اس ش

است و مازاد آن بايد صادرشود و مواداوليه هم بايد در رقابت شفاف و بي واسطه 
ــوولان  ــت هاي آينده با مس در اختيار توليدكنندگان قرار گيرد. اميدواريم در نشس

به تفاهم برسيم. 

 برخـي توليدكنندگان پروفيل يوپي وي سـي اعتقاد و انتقاد دارند 
كه اصلا اين انجمني كه شما رياست اش را بر عهده داريد، چندان 
اقدام عملي و خروجي قابل توجهي نداشته است. شما چه پاسخي 

داريد؟
ــه اين سوءتفاهم ها از كجاست؟ مشكلات تشكل ها در كشورهايي  مي دانيد ريش
مثل ايران تنها اين نيست كه بخش دولتى به آنها كم بها مى دهد، بلكه مشكل 
ــن نمي بينند و  ــكل يا انجم ــت كه خود افراد هم نيازي به تش ــر اين اس بزرگ ت
اعتقادي هم به كار جمعي ندارد. فقط نشسته اند و مي گويند: اين تشكل براي ما 
ــوال اين است كه آيا تشكل يا انجمن، غير از  ــت؟ در حالي كه س چكار كرده اس
ــامل مي شود؟ شما چكار كرديد؟ حداقل  ــما و هم صنفي  هاي ديگر را ش من و ش
با حضور و آمدن خودشان مي توانند به ما مشورت بدهند و انتقادها را بيان كنند. 
ــريف نمي آورند، با  ــت هاي انجمن تش ــياري از مواقع آقايان اصلا به نشس در بس
ــتند. وقتي آقايان اين قدر براي تشكل خودشان، ارزش  ــان را مي فرس كارمندش
قائل نيستيد كه در نشست ها حاضر شوند، قطعا اين تشكل كار زيادي نمي تواند 
انجام دهد؛ مسئله دوم اينكه ما در تمام موارد، براي پيگيري مشكلات و مطالبات 
ــيارى جهات به نتايج مثبتى هم  اعضا تمام تلاش خود را انجام داده ايم و در بس
 S67 - رسيديم. ما بالاخره پتروشيمى را متقاعد كرديم گريد ويژه پى وى سى
ــد و هفته پيش اين گريد ويژه براى اولين بار  ــط براى اين صنعت توليد كن را فق
توليد و در بورس عرضه شد و اعضاى انجمن در اولويت خريد قرار گرفتند. اين 
ــكلات هم راه حل  ــت. اميدوارم براى بقيه مش براى انجمن موفقيت بزرگى اس
ــتان بيايند در انجمن بحث هايشان را  ــبى پيدا كنيم. پيشنهاد مي كنم دوس مناس
ــان را  ــت بعضى از هم صنفي  هاي خودمان، كه اصلا ايش مطرح كنند. جالب اس
ــركت نمي كنند، در مصاحبه با رسانه ها از انجمن  ــات هم ش نديده ايم و در جلس
انتقاد مي كنند. كسي بايد انتقاد كند كه در صورت دعوت، به دعوت انجمن پاسخ 

بدهد و وگرنه اين انتقاد، خير خواهانه نيست.
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 بسـياري از واحدهـاي توليدي و صنايع مرتبـط با در و پنجره از 
كمبود نقدينگي گلايه دارند. شـما وضعيت و همكاري بانك ها را با 

اين صنعت چگونه ارزيابي مي كنيد؟
ــكلاتي كه واقعا توليد را اذيت مي كند، همين فشار بانك  هاست  الان يكي از مش
ــرايط فورس ماژور است، همه مي گويند كشور در شرايط جنگ  ــرايط، ش الان ش
اقتصادي قرار دارد. اگر اين گونه است بايد دولت و بانك ها، صنعتگران و فعالان 
ــدارد، يعني بانك ها  ــن درك متقابل وجود ن ــا نگذارند. ولي اي ــادي را تنه اقتص
ــود و  ــيه امن قرار داده اند و فقط دنبال مطالبات خود با س ــان را در حاش خودش
ــتند، اگر هم توليدكننده اي گرفتار باشد، بانك ها از ابزار قانونى  جريمه تأخير هس
ــتفاده مي كنند و تا مرز تملك واحد توليدي پيش مي روند. شما در اين شرايط  اس
ــار مي آورد و  مي بينيد كه يك واحد توليدي هم نقدينگي كم دارد، هم بانك فش
ــده و هم ارز در اختيارش نمي گذارند. نتيجه  ــي به مواداوليه دشوار ش هم دسترس
ــتان دولتي و بانكي بايد درك  ــت. دوس اين فرايند تعطيلي واحدهاي توليدي اس
ــار خارجي بايد سياست تسهيل و حمايت در اولويت  ــرايط فش كنند كه در اين ش
ــدني است و نبايد بخش خصوصي به  قرار گيرد وعبور از تنگناهاي با همدلي ش
ــمنان اقتصادى تنها  ــور را در جنگ با دش عنوان خط مقدم جبهه اقتصادي كش

گذاشت. 

 شما مي گوييد كه برخي دوستان به انجمن نمي آيند و دايم انتقاد 
مي كنند و به گفته شـما اينها اعتقادي به تشـكل گرايي ندارند. اما 
منتقديـن انجمـن مي گويند كه انجمن اصـل را رها كرده و به فرع 
چسبيده و تنها دغدغه اش نحوه برگزاري نمايشگاه ها و . . . شده 

است. اين انتقادها را مي پذيريد؟
ببينيد انجمن يك اساسانامه دارد كه براساس اين اساسنامه، فعاليت  هاي مختلفي 
ــگاه  هاي  ــركت در نمايش ــت و يكي از اين  وظايف، ش ــزء وظايف انجمن اس ج
ــه هنوز ما به  ــه زماني بود ك ــگاه مربوط ب ــت. البته بحث نمايش ــي اس بين الملل
ــال قبل  ــاي اخير برخورد نكرده بوديم و اين بحث ها مال يك يا دو س بحران ه
ــن و توليد كنندگان دفاع كرديم و حرفمان هم منطقي  ــوده كه ما از كيان انجم ب
است. ما آمديم با وزرات صنايع و مسوولان برگزاري نمايشگاه  ها جلسه گذاشتيم 
و گفتيم كه اولين هدفشان بايد تبليغ براي توليد و صنعت داخلي باشد، نه اينكه 
ــتاندارد پايين تري هم  ــورها كه از اس ــي ايجاد كنيم كه كالاي ديگر كش فرصت
برخوردارند، به راحتي بازار داخلي را در دست بگيرند. با مسوولان مربوطه بحث 
ــنامه انجمن، بايد با ما مشورت كنند و  ــاس اساس كرديم كه طبق قانون و بر اس
ــگاه هاي تخصصي نظرات انجمن را لحاظ كنند. چرا  ــت گذاري نمايش در سياس
ــت گذاري ها،  ــتباه در سياس كه به دليل تصميم گيري  ها و مديريت ناكارآمد و اش
نمايشگاه  ها تبديل شده بود به يك محل سودآور و كسب درآمد و در اين جا فقط 
پول موضوعيت داشت و توليد داخلي همواره در حاشيه بود. ما براي اين كه اين 
ــئله را نهادينه كنيم، آمديم وارد چالش شديم كه در برخي جاها موفق شديم  مس
و توانستيم كارهايي زيادي انجام دهيم و حرف خود را به كرسي نشانديم. ما بر 
ــتيم كه نبايد توليدكننده داخلي چون پولش را به ريال مي دهد و  اين اعتقاد هس
كمتر از شركت خارجي پول مي دهد، حاشيه نشين نمايشگاه ها باشد. آيا اين حرف 
غيرمنطقي است؟ بنابراين اگر انجمن بر سر نمايشگاه وارد چالش شده، به خاطر 

منافع همه فعالان اين صنف بوده و هست و نه چيز ديگر. 

 آيا عملكرد توليدكنندگان پروفيل هاي يوپي وي سي در سال هاي 
اخيـر را بي نقص مي دانيـد؟ چرا كه برخي مي گوينـد برخي اعضا 
سياست شـان تك روي كردن اسـت تـا تصميم گيري و مشـورت 

كردن با همديگر.
ــكل صنفي،  ــت. در هر تش ــكلاتي كه ما داريم همين تك روي هاس يكي از مش
ــكلي باشد، نه نگاه بنگاهي. اين را بارها گفتيم كسي كه عضو  نگاه بايد نگاه تش
ــكل مي شود و مي آيد دور ميز تشكل و مجامع ديگر مي نشيند، نگاه بنگاهي  تش

ــكل گرا داشته باشد و  ــخصي خودش را نبايد وارد كند و بايد نگاه تش و منافع ش
منافع صنفي را در نظر بگيرد و اگر غير اين باشد معلوم است كه تشكل به جايي 
ــد. اتفاقا در مورد كيفيت و مواداوليه و رعايت استانداردها مشاهده كرديم  نمي رس
ــرايطي كه انجمن  كه برخي كاري كردند كه به ديگران لطمه زدند، يعني در ش
ــادل قيمت  ها، يك كاري را  ــي بازار و تع ــم گرفته بود براي تنظيم و بررس تصمي
ــام دهد، در همان زمان ديگراني بودند كه يك تقاضا و انتظار كاذب در بازار  انج
ــت كه با تك روي نه  ايجاد كردند كه به كل صنف ضربه زدند. حرف ما اين اس
تنها به ديگر توليدكنندگان كه به خودتان هم آسيب مي رسانيد و همه بايد قبول 
كنيم كه اين صنعت در ايران يك صنعت نوپاست و راه هاي زيادي است كه بايد 

با همديگر و مشورت كردن طي كنيم. 

 ارزيابي شـما از كيفيت پروفيل هاي داخلي نسبت به پروفيل هاي 
وارداتي چگونه است؟

ــور قابل رقابت با  ــاظ كيفيت تأكيد مي كنم كه پروفيل هاي وارداتي به كش از لح
ــتند. البته اين بدين معنا نيست كه كيفيت همه توليدات  پروفيل هاي داخلي نيس
ــه فكر نمي كنم كيفيت پروفيل هاي  ــت، بلكه در مقام مقايس ــان اس داخلي يكس
ــت. يكي از اهداف انجمن  ــد كه كمتر اس ــتر از توليدات ايراني باش وارداتي بيش
ــت كه ارتقاي كيفيت توليد داخل را جدي تر دنبال كند تا به دليل رقابت،  اين اس
ــود. الان در مسكن مهر ما شاهد استفاده از پروفيل هاي  كيفيت فداي قيمت نش
ــاخت را ندهد، طبيعي  ــي دولت اجازه افزايش هزينه س ــتيم. وقت بي كيفيت هس
است كه سازندگان از سر و ته كار مي زنند و اينجاست كه توليد در و پنجره فاقد 
ــت بازار پيدا مي كند، لذا براي حمايت از توليد ملي بايد جلو توليد يا واردات  كيفي

بي  رويه مصالح را گرفت. 

 و انتقاد آخر اين است كه مي گويند توليدكنندگان داخلي پروفيل 
يوپي وي سـي در حالي از وضعيت پيـش آمده گلايه دارند كه الان 
بـا 100 درصد ظرفيت فعاليت دارند و محصولات خود را به قيمت 
مناسـب مي فروشـند و نيازي هم به افزايش خطـوط توليد ندارند 

چرا كه هرچه تقاضا بيشتر، فروش راحت تر و سود بيشتر. 
بله! الان هم ظرفيت توليد بيشتر وجود دارد و هم ظرفيت افزايش و گسترش و 
توسعه بسياري از واحدها را توليدكنندگان پروفيل يوپي وي سي دنبال مي كنند و 
همه براي توسعه و گسترش خطوط توليد آمادگي دارند؛ اما نقدينگي و تسهيلات 
ــود  ــود، چه كار مي ش ــد، از توليد داخلي حمايت جدي نمي ش ــي را نمي دهن بانك
ــوار كرده،  ــكلات ارزي واردات پروفيل را كمي دش ــالا را نبينيد كه مش كرد؟ ح
ــرايط كمي ثبات پيدا كرد، حمايت از توليد داخلي هم فراموش مي شود  وقتي ش
ــود و  ــتانداردهاي لازم وارد مي ش و به راحتي از خارج پروفيل فاقد كيفيت و اس
ــاخته شده هم وارد  ــي را هم رد مي كند. حتي پنجره س تمام مراحل فني و بازرس
مي كنند. بنابراين اينكه گفته شود توليدكنندگان داخلي از وضعيت كنوني رضايت 
ــر  ــرمايه گذاري كرد، كه رقابت بر س دارند، اصلا واقعيت ندارد. وقتي مي توان س
كيفيت و قيمت تلفيق شده و شفافيت در بازار باشد. شما ببينيد به نام توليد داخلي 
برخي مي روند از كشورهاي همسايه خطوط توليد دست دوم مي آورند، وام بانكي 
ــا مي دهند و از امتيازات مناطق آزاد  ــد، مواداوليه ارزان قيمت هم به آنه مي گيرن
ــوند، اما محصول توليدي شان كيفيت  و معافيت مالياتى و. . . هم بهره مند مي ش
ــه كيفيت را همواره در اولويت دارند از  ــدارد. اما توليدكنندگان واقعي ك لازم را ن
ــت از اين صنعت كه  ــهيلات بهره اي نمي برند. اگر دول ــياري امتيازات و تس بس
مهمترين عامل و ابزار صرفه جويى در انرژى است حمايت كند  ما از نظر دانش 
ــيد انجمن  ــتيم. مطمئن باش فنى و كيفيت توليد جزو توليدكنندگان برتر دنيا هس
ــواري ها و  ــت اما دش ــي پيگير مطالبات همه اس صنايع توليد پروفيل يوپي وي س

دست اندازها خيلي زياد است و همه بايد بيايند وسط گود، كمك كنند. 
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